



Innovation | Partnerships | Sustainability

## MEDIA STATEMENT - LUXEMBOURG

*On behalf of*

DuPont Teijin Films Luxembourg S.A.

Rue Général Patton, 5326 Contern, Luxembourg

---

### **Statement 16th March 2023**

The management of DuPont Teijin Films Luxembourg S.A. (DTF) confirms having had several meetings with the Minister of Labour, Employment and the Social and Solidarity Economy, the Minister of the Economy as well as the union representatives. In this process, DTF remains committed to pursuing a constructive dialogue and works towards fair, respectful, timely and viable solutions for each of its affected employees. In these difficult times, the company will also ensure to maintain safe operations and will not be commenting further until a final decision has been reached.

## MEDIENINFORMATION - LUXEMBOURG

*Im Namen von*

DuPont Teijin Films Luxembourg S.A.

Rue Général Patton, 5326 Contern, Luxembourg

---

### **Stellungnahme 16. März 2023**

Das Management der DuPont Teijin Films Luxembourg S.A. (DTF) bestätigt, dass mehrere Treffen mit dem Minister für Arbeit, Beschäftigung sowie Sozial- und Solidarwirtschaft, dem Wirtschaftsminister sowie mit Vertretern der Gewerkschaften stattgefunden haben. Dabei bleibt DTF dem Ziel verpflichtet, einen konstruktiven Dialog zu führen und darauf hinzuarbeiten, faire, respektvolle, zeitnahe und machbare Lösungen für jeden einzelnen betroffenen Mitarbeiter zu finden. In diesem schwierigen Moment gewährleistet das Unternehmen weiterhin einen sicheren Betrieb und wird keine weiteren Stellungnahmen abgeben, bis eine endgültige Entscheidung getroffen ist.

###